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2024  YILI KASIM AYI FAALİYET RAPORU 
 

PROJE VE İŞ GELİŞTİRME ÇALIŞMALARI 

 
Projeler  
 

Savunma Sanayii İl Buluşması… 

 
 

Savunma Sanayi Yerlileştirme Projesi kapsamında, Odamız organizasyonunda yeni hizmet 

binamızda “Savunma Sanayii İl Buluşması” etkinliği düzenlenmiştir. Etkinlik, Savunma Sanayi 

Başkanı Sayın Prof. Dr. Haluk Görgün, Kocaeli Valisi Sayın İlhami Aktaş ve savunma sanayi vakıf 

şirketlerinin yetkililerinin teşrifleri ile organize edilmiştir. Etkinliğin ilk gününde vakıf şirketlerinin 

sunumları, ikinci günde ise ikili görüşmeler gerçekleşmiştir.  

 

Savunma sanayi pazarına açılmak ve ilimizin savunma sanayiinden daha faazla pay alabilmesi 

hedefiyle düzenlenen etkinlikte “Savunma Sanayi Başkanlığı, MSB Askeri Fabrikalar Genel 

Müdürlüğü, ASELSAN, Makina ve Kimya Endüstrisi A.Ş., ROKETSAN, HAVELSAN, TUSAŞ, TEİ, STM, 

ASFAT, TÜBİTAK SAGE, BMC ve FNSS’i tedarikçi adayı üyelerimiz ile bir araya getirerek ikili iş 

görüşmeleri yapmaları ve tedarik süreçleri konusunda bilgi almaları sağlanmıştır. Toplam 572 

adet ikili iş görüşmesi yapılmıştır. 

 

Match4Industry İkili İş Görüşmeleri… 

Savunma Sanayii Kocaeli İl Buluşması 

etkinliği ile eş zamanlı gerçekleştirilen 

Match4Industry İkili İş Görüşmeleri 

etkimliği de iki gün boyunca katılımcıları 

ağırladı. Firmaların uluslararası pazarlara 

açılmalarının sağlanması amacıyla, Avrupa 

İşletmeler Ağı kapsamında on üçüncüsü 

organize edilen Match4Industry etkinliği, 

firmalar arası ticari ve teknolojik iş 

ortaklıklarının kurulması konusunda köprü 

olma görevini sürdürdü.  
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PROJE VE İŞ GELİŞTİRME ÇALIŞMALARI 

 
Match4Industry İkili İş Görüşmeleri… 

 

Yerli ve yabancı firmalar iş fırsatlarını keşfetmek, yeni bağlantılar kurmak ve endüstrideki son 

gelişmeleri takip etmek üzere Kocaeli’de bir araya geldi. 172 Türk ve yabancı firmanın katılım 

sağladığı etkinlikte otomotiv yan sanayi, makine, metal, otomasyon, plastik, kimya, yapı 

malzemeleri, bilişim ve iletişim teknolojileri, endüstriyel hizmetler ve danışmanlık alanında 

faaliyet gösteren firmalar yer aldı. Toplam 490 adet ikili iş görüşmesi yapılmıştır. 

 

Endüstriyel Üretim Platformlarında 2030 İklim Değişikliği Eylem Planı Modeli için Eşleştirme 

(CLIMPS)  Projesi… 

 

Kocaeli Valiliği Yatırım İzleme ve Koordinasyon Müdürlüğü koordinatörlüğünde yürütülen Merkezi 

İhale ve Finans Birimi, Türkiye ve AB Arasında Şehir Eşleştirme – II programı kapsamında; Litvanya 

Mazeikiai İlçe Belediyesi ve Baltık Eğitim Teknolojileri Enstitüsü ile ortak olarak yer aldığımız 

“Endüstriyel Üretim Platformlarında 2030 İklim Değişikliği Eylem Planı Modeli için Eşleştirme 

(CLIMPS)” projesi kapsamında; anket çalışmaları yürütülmüş, iyi uygulama örnekleri ile ilgili 3 

firma tespit edilmiş ve bu iyi uygul amalar ile ilgili bilgiler toplanmış, danışmanlık süreci yönetilmiş 

ve 29 Kasım 2024 tarihindeki Partner Toplantısı’na iştirak edilmiştir. 

 
İkiz Dönüşüm Odağında Kümelenme ve Odalar Arası İş Birlikleri Projesi… 
  
Türkiye – AB İş Dünyası Diyaloğu II Hibe Programı teklif çağrısı kapsamında ön başvurusu kabul 

edilen “İkiz Dönüşüm Odağında Kümelenme ve Odalar Arası İş Birlikleri Projesi” isimli projemizin 

ana başvurusu yapılmıştır. Projenin amacı; Kocaeli Sanayi Odası ve Bartın Ticaret ve Sanayi 

Odası’nın kapasitelerini arttırmak, Avrupalı ve Türk iş çevrelerinin entegrasyonunun geliştirilmesi, 

ikiz dönüşüm (yeşil ve dijital) entegrasyonunu ve kümelenmeyi desteklemek, Türkiye ve Çekya’da 

ki Brno Bölgesel Ticaret Odası ve AB’deki diğer odalar arasında sürdürülebilir iş birliklerini 

güçlendirmektir. 

 
 
Uluslararası İlişkiler 
 

Tunus Heyeti  

6 Kasım 2024 tarihinde Tunus Heyeti Odamızda 

ağırlanmıştır. Odamız YK Başkanı Sayın Ayhan 

Zeytinoğlu ve Tunus İstanbul Başkonsolosu Sayın 

Abderrazzek Mathlouthi’nin iştirak ettiği toplantıda; 

Türkiye Tunus ekonomik ilişkilerinin değerlendirilerek 

ortak projeler ile ilgili fikir alışverişi sağlanmıştır. 
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PROJE VE İŞ GELİŞTİRME ÇALIŞMALARI 

 
Uluslararası İlişkiler 
 

Kazakistan Heyeti   

26 Kasım 2024 tarihinde Gebze Güzeller Organize 

Sanayi Bölgesi’nde ağırlanan Kazakistan Heyeti  ile 

yapılan toplantıya iştirak edilmiştir. Odamız ile 

Kazakistan Cumhuriyeti Türkistan Bölgesi Girişimcilik 

ve Sanayi Dairesi ile Türkistan Invest-Bölgesel Yatırım 

Çekme ve İhracat Geliştirme Ajansı arasında iyi niyet 

protokolleri imzalanmıştır. 

 

 

Yakutistan Heyeti 

29 Kasım 2024 tarihinde Yakutistan Heyeti Odamızda 

ağırlanmıştır. Yönetim Kurulu Başkanımız Sayın Ayhan 

Zeytinoğlu’nun Odamızı ve Kocaeli Bölgesini tanıtıcı 

sunumunu gerçekleştirmesinin ardından katılımcılarımız 

firmalarını anlatan sunumlarını gerçekleştirmişlerdir. 

 

 

Odamızca Düzenlenen Eğitimler/Seminerler 
 

Türkiye ve Global Piyasalardaki Gelişmeler, Beklentiler Semineri… 
 

Odamız ve İş Yatırım 

Menkul Değerler A.Ş. iş 

birliği ile Türkiye ve Global 

Piyasalardaki Gelişmeler 

hakkında 27 Kasım’da 

Odamızda bir seminer 

düzenlenmiştir.  

Seminerde; makro 

ekonomik tahminler ve 

global piyasalar hakkındaki 

yorumlar paylaşılmış olup, İş Yatırım’ın aracılık ettiği yatırım enstrümanlarıyla ilgili bilgi 

verilmiştir. İş Yatırım Araştırma Direktörü Serhat Gürleyen makro ekonomik beklentiler 

hakkındaki sunumunu, İş Yatırım Uluslararası Piyasalar Direktörü Şant Manukyan ise Global 

Piyasalardaki Gelişmeler konulu sunumlarını katılımcılarla paylaşmışlardır.  



2024 Yılı Kasım  Ayı Servis Faaliyetleri 4 

İŞTİRAK EDİLEN KURULLAR VE TOPLANTILAR 

 
Kasım ayında Yönetim Kurulu Başkanı’nın katılmış olduğu toplantılar;  

 06 Kasım 2024; Tunus İstanbul Başkonsolosluk Ziyareti 

 11 Kasım 2024; Kosbaş Yönetim Kurulu Toplantısı 

 12-13 Kasım 2024; Kalder Kalite Kongresi 

 12 Kasım 2024; İKV Yönetim Kurulu Toplantısı 

 14 Kasım 2024; KSS Yönetim Kurulu Toplantısı 

 15 Kasım 2024; Bilişim Vadisi Teknopark Yönetici A.Ş. Yönetim Kurulu Toplantısı 

 21-22-23 Kasım 2024; İKV Brüksel Heyet Ziyareti 

 27 Kasım 2024; MARKA Yönetim Kurulu Toplantısı 

 29 Kasım 2024; Körfez Ticaret Odasi 25. Yıl Kutlaması 
 

Kasım  ayında Oda Personelinin katılmış olduğu toplantılar;  

 5 Kasım 2024 tarihinde Ankara’da düzenlenen TÜRKAK Danışma Kurulu Toplantısına 

Odamız Genel Sekreteri katılmıştır. 

 05 Kasım 2024 tarihinde Ticaret Bakanlığı tarafından gerçekleştirilen Ticaret 

Müşavirlerimizle Sektörel Elektronik Sohbet Toplantıları- Federal Almanya: E-Ticaret 

Ekosistemi ve Fırsatlar toplantısına Uluslararası İlişkiler Memuru online katılmıştır. 

 12 Kasım 2024 tarihinde gerçekleşen Kalite Kongresine Odamız Genel Sekreteri ve  Odamız 

İş Geliştirme Sorumlusu katılımıştır.  

 15 Kasım 2024 tarihinde düzenlenen Sürdürülebilirlik Ödül Jürisi Toplantısına Odamız 

Genel Sekreteri katılmıştır. 

 21 Kasım 2024 tarihinde Odamıza yapılan Gaziantep Ticaret ve Sanayi Odası Heyet 

Ziyaretine Odamız Genel Sekreteri katılımıştır. 

 27 Kasım 2024 tarihinde düzenlenen İş Yatırım Konferansına Odamız Genel Sekreteri 

katılmıştır. 

 

ODA ORGAN TOPLANTILARI 

 
Meclis Toplantısı  
 

KSO Meclisine Savunma Sanayii Başkanı Prof. Dr. Haluk Görgün konuk oldu … 
 
Kocaeli Sanayi Odası Kasım Ayı Meclis 

Toplantısı, 13 Kasım tarihinde Meclis Başkanı 

Hasan Tahsin Tuğrul başkanlığında gerçekleşti.  

Meclis Toplantısının konuğu, Savunma Sanayii 

Başkanı Prof. Dr. Haluk Görgün oldu.  

 

Meclis Başkanı Tuğrul’un toplantıyı açmasının 

ardından KSO Başkanı Ayhan Zeytinoğlu 

ekonomik değerlendirmelerde bulundu, 

KSO’nun aylık faaliyetlerini paylaştı.   
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ODA ORGAN TOPLANTILARI 

 
Meclis Toplantısı  

Zeytinoğlu ekonomik veriler sunumunda, dış ticaret 

rakamları, ihracat-ithalat, en fazla ithalat ve ihracat 

yaptığımız ülkeler, Kocaeli Gümrüklerinden alınan 

verilere göre eylül ayında Kocaeli’den gerçekleşen 

ithalat-ihracat rakamları, Ticaret Bakanlığı’nın 

firmaların üretim yerleri esas alınarak hesaplanan 

ihracat verileri, cari denge, enflasyon verileri, sanayi 

üretimi rakamları, kapasite kullanım oranları, işsizlik 

oranları, istihdam sayıları, bütçe rakamları, gelir ve 

gider alt kalemleri hakkında bilgiler aktardı.   

 

Savunma Sanayii Başkanı Prof.Dr. Haluk Görgün’e hitaben konuşmasında, Ülkemiz için savunma 

ve havacılık sektörünün stratejik öneme sahip olduğunu vurgulayarak, savunma sanayini, 

sanayileşmenin ve kalkınmanın önemli bir parçası olarak gördüklerini ifade etti. Savunma 

Sanayiinin yerlileşme oranlarının yüzde 80'leri aştığını ve savunma sanayi ihracatının her geçen yıl 

artarak devam etmesini çok olumlu bir gelişme olarak kabul ettiklerini belirterek, savunma 

sanayiinde Kocaeli olarak daha fazla yer alabilmek adına iş birliği için hazır olduklarını iletti. 

Meclis Toplantısının ardından, Savunma Sanayii 

Başkanı Prof. Dr. Haluk Görgün toplantıda, 

Türkiye’de Savunma Sanayii’nin tarihsel gelişimi, 

Savunma Sanayii Başkanlığı’nın faaliyetleri, Türk 

savunma sanayisinin geliştirilmesi için yapılan 

çalışmalar, örnek projeler, Kocaeli’nin savunma 

sanayiine katkıları ile ilgili sunumunda önemli 

bilgilendirmelerde bulunarak, sanayicilerle iş 

birliğini güçlendirme hedeflerinden bahsetti. 

 

MESLEK KOMİTELERİ VE ÜYE İLİŞKİLERİ 

 

Meslek Komite Toplantılarında Görüşülen Konular 

 

6. ve 26.Meslek Komiteleri  (Ağaç ve Ağaç Ürünleri/Mobilya İmalatı Sanayi Grubu)  

 Orman ürünlerine tevfikat uygulanması sektör için olumlu olacağı belirtildi. KSO olarak 

Maliye ve Orman Bakanlığına görüş bildirilmesi için Yönetim Kuruluna sunulmasına karar 

verildi. 

 Orman işletmelerinde iğne ve geniş yapraklı ağaçların alımlarının 4 aya uzatılması için 

görüş oluşturulması ve ilgili bakanlıklara gönderilmesi için Yönetim Kuruluna sunulmasına 

karar verildi. 
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MESLEK KOMİTELERİ VE ÜYE İLİŞKİLERİ 

 

Meslek Komite Toplantılarında Görüşülen Konular 

 

 Sektörde özellikle vasıflı eleman sıkıntısının devam ettiği belirtildi. 

 İhracatın yavaşladığı ve il dışındaki sektör firmalarında konkordato süreçlerinin başladığı 

vurgulandı. 

 Taksit uygulamalarıyla ilgili iyileştirme talep edildi. Toptan ve perakende satışlarda ödeme 

kolaylığı sağlamak amacıyla taksit uygulamalarının iyileştirilmesi gerektiği belirtilmiştir. 

Bankalarla yapılacak anlaşmalarla, müşterilere daha fazla taksit seçeneği sunulması talep 

edilmiştir. 

  

9. 10. Meslek Komiteleri  (Boya ve Sanayi Gazları S.Grubu/Temel Kimyasal Ürünler  S.Grubu)  

 Ülkemizde “Türkiye Kimyasallar Ajansı” kurulması için gerekli girişimlerde bulunmak 

üzere; 8. 9. ve 10. Komiteler ortak kararıyla Yönetim Kurulu’na öneri verilmesine karar 

verildi. Avrupa’da böyle bir oluşumun olduğu ve sektör için acil önem arz ettiği vurgulandı. 

Oluşturulacak ajansla kimya sektöründeki sorunların yanı sıra kimyasalların daha iyi 

yönetilmesi için sektörün önünün açılacağı belirtildi. 

 İhracatçılara “özel kur” verilmesi gerekliliğinin önemine vurgu yapıldı. Bunun için gerekli 

girişimlerde bulunulması için 8. 9. ve 10. Komiteler ortak kararıyla Yönetim Kuruluna öneri 

verilmesi kararlaştırıldı. 

 31.12.2026 tarihi itibariyle AB’nin “Sınırda Karbon Vergisi” uygulamasını yürürlüğe 

sokacağı vurgusu yapıldı. Bunda 6 sektöre öncelik verildiği (Çelik, Demir, Çimento, Gübre, 

Elektrik, Hidrojen), 2026’dan sonra kimyasal-petrol ürünlerinin öncelikle gireceği 

konuşulduğu belirtildi. Yağlar vb. sektörler için ek-17 maddesinin incelenerek ilgili yasaklı 

maddelere dikkat edilmesi gerekliliğine vurgu yapıldı. 

 Yeşil dönüşümle ilgili şirketlerin kurumsal karbon ayak izi hesaplaması yerine ürün başına 

karbon ayak izi hesaplaması gerektiğine vurgu yapıldı. 

 Yeşil dönüşümle ilgili (1831-1832-1833) 175 milyon dolarlık destek projelerinin açıklandığı 

bilgisi aktarıldı. Bunlarla ilgili her türlü çalışmanın bu kavramlara entegre edilerek destek 

alınabileceği bilgisi paylaşıldı. 

 KKDİK (Kimyasalların Kaydı, Değerlendirilmesi, İzni ve Kısıtlanması Hakkında Yönetmelik) 

hakkında bilgi aktarıldı. Bununla ilgili TOBB’da danışma kurulu çalışması olduğu ve burada 

Hasan Şerefhan’ında yer alabileceği bilgisi verildi.  

 ÖTV konusunun sektör için önemli olduğu belirtildi. 

 Boya ve Vernik Kurumu Çevre Etki Taslağı yayınlandığı ve birtakım kriterlerin oluştuğu 

bilgisi aktarıldı. 

 Ekonomi konusunda zor bir yılın geride bırakıldığı önümüzdeki yılında zor olacağı 

beklentisi içerisinde olduğu belirtildi. Savaşların, ülkemizin diğer ülkelerle ilişkilerinin 

önemine vurgu yapıldı. 2025’in ilk 6 ayının da durağan geçeceği yönünde beklenti olduğu 

belirtildi. 

 



2024 Yılı Kasım  Ayı Servis Faaliyetleri 7 

MESLEK KOMİTELERİ VE ÜYE İLİŞKİLERİ 

 
Meslek Komite Toplantılarında Görüşülen Konular 

 

 İhracatın ekonominin çıkışı için tek yol olduğu belirtildi. Bunun içinde pazar ve ürün 

geliştirmenin önemine vurgu yapıldı. Dünyadaki yeni gelişmelerin önem arz ettiği belirtildi. 

 Dünya arenasında gelecekte ülkelerin kendilerine yetecek projeler üretmesi gerekliliğinin 

daha da önem kazanacağı beklentisi oluştuğu, karşılığında da pazar daralmasının 

yaşanabileceği belirtildi. Çin’in önemli bir oranda içeriyi desteklediği ve rekabet 

bakımından avantajlı olduğu belirtildi. 

 2025 yılında sanayicileri bekleyen en önemli sorunun toplu iş sözleşmeleri olduğuna vurgu 

yapıldı. Özellikle örgütlü sendikaların enflasyonun üstünde rakamları telaffuz etmesinin 

sanayiciyi oldukça zorladığı belirtildi. 

 

13. Meslek Komitesi (Plastik İnşaat Malzemeleri ve Diğer Plastik Ürünler Sanayi Grubu)  

 Yerli otomotiv sanayi ve otomotiv yan sanayi firmaları yabancı firmalarla rekabette 

ekonomik olarak zorlanmaktadır. Yabancı firmalara yapılıp yerli firmaları kapsamayacak 

herhangi bir teşvik paketi bu durumu daha da kötüleştirecektir. 

 Sanayide çalışacak mavi yaka personel bulunamaması durumu devam etmektedir. Bu 

sorunun çözülebilmesi adına ülkemize gelen yada gelecek yabancılara yönelik sistemli ve 

kontrollü şekilde çalışma ve oturma izinlerinin verilmesi konusunun yeniden düzenlenmesi 

gerekmekte. 

 Plastik sektörünün yoğun olduğu Gaziantep bölgesinde; Gaziantep Sanayi odasına 

ziyarette bulunulmasına ve bölgedeki sanayicilerle plastik sektörünün değerlendirileceği 

bir toplantı organize edilmesine karar verildi. 

 

18.Meslek Komitesi (Demir Dışı Metaller Sanayi Grubu) 

 11-18 Şubat 2025 Tarihleri arasında Gebze Teknik Üniversitesi Rektörünün, Yapay Zeka 

Uygulamaları konusunda ziyaret edilmesine karar verildi. 

 Nihai ürünleri ambalajlama da kullanılan, ahşap ambalaj malzemesinin fiyatı sebepsiz yere 

yükselmekte olup, bu durum üretim maliyetleri artırmakta ve sanayiciyi olumsuz 

etkilemektedir.  

 Bakır çalıştayı  sonuçları hakkında meslek komiteye bilgilendirme yapılmıştır. 

 Ülkemizdeki ve dünyadaki son ekonomik gelişmeler hakkında fikir istişaresi yapılmıştır. 

 

22.Meslek Komitesi ( İşlenmiş Metal Ürünleri Sanayi Grubu) 

 Kocaeli’nin Savunma Sanayi’de gelişmesi adına Ankara’daki Savunma Sanayi Başkanlığı’na 

bağlı Vakıf Şirketlerinden birinin yerleşkesi Kocaeli’ye gelebilir. 

 Kocaeli yalnızca Gebze de değil Gölcük-İzmit arasında da bulunmaktadır. Burada da bir 

altyapı çalışması yapılmalıdır. 
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MESLEK KOMİTELERİ VE ÜYE İLİŞKİLERİ 

 

Meslek Komite Toplantılarında Görüşülen Konular 

 

 Çin’den vize alma zorluğu belirtildi. Şu an Amerika, İngiltere ve Avrupa’ya göre daha zor 

vize veriyorlar. 

 Komite üyelerinden çoğunun NACE kodlarının hatalı olduğu belirtildi. Eğer düzenleme 

yapılırsa komite 2 ayrı gruba ayrılabilir. 

 Yeni OSB Kanunu’nda tebliğ yayınlandığı belirtilerek bu konuda bilgilendirme talep edildi. 

 Sevindikli – Akmeşe arasında yeni bir OSB kurulduğu belirtildi bu konuda bilgilendirme 

talep edildi. 

 Savunma Sanayi tedarikçilerini geliştirmek için bir çalışma yapmalıdır. Fiyatlarda böylelikle 

rekabet edemiyoruz. Bölgemizdeki firmalar EYDEP’den 70 alacak seviyede değildir. 

Böylece iş birliği fırsatları yaratılabilir. 

 Ara eleman eksikliği yeniden gündeme geldi. 

 Bir sonraki komite toplantısının Ömer Erdem’in firma ziyareti sırasında yapılmasına karar 

verildi. 

 Kocaeli Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Sayın Ayhan Zeytinoğlu’nun Meclis 

toplantısında sadece genel konularda değil sektörel konularda da açıklamalar yapması 

bekleniyor. 

 3750 üyenin ne kadarı makro ne kadarı mikro belirlenmeli; sadece büyük ölçekli firmalar 

için değil atölye ve KOBİ bazındaki firmalar için de raporlar hazırlanmalıdır. Bu tanımlar 

yeniden oluşturulmalıdır. 

 Meslek Komiteleri Toplantısı Raporu’nun yayınlanması bekleniyor. 

 1999 öncesi çalışanlar ve 2008 sonrası kadın çalışanlarda işten ayrılmalar çok kolaylıkla 

yapılabiliyor. SGK’nın bu konuda çalışmalar yapması yönünde öneri getirildi.  

 

23. ve 37. Meslek Komiteleri (Genel Amaçlı Makine Aksamı İmalatı ve Genel Amaçlı Makine 

İmalatı Sanayi Grubu) 

 Sanayiye Uzman Projesi ve Sanayide Kadın Eli Projeleri hakkında görüşüldü. 

 Model fabrikada yapılabilecekler hakkında görüşüldü.  

 Sektörel konular hakkında bilgi alışverişinde bulunuldu.  

 

24. ve 36. Meslek Komiteleri (Motorlu Kara Taşıtları ve Yan Sanayi Ürünleri / Motorlu Taşıt 

ve Aksesuar Ürünleri Sanayi Grubu) 

 Sanayiye Kur baskısının olmasının firmaların yaptığı ihracatı olumsuz etkilediğini ve kurun 

düşük olmasından dolayı özellikle tüketim mallarının ithalatının arttığı görüşüldü. 

 İşçilik maliyetleri ve genel giderlerin artması firmaların sıkıntılı olan rekabetçiliğini daha da 

sıkıntılı hale getirerek rekabet edilebilirliğini zora soktuğu görüşüldü. 

 Firmaların bireysel olarak yapmakta olduğu verimlilik çalışmalarını sektörel ya da toplu 

halde yapabilmesi için bir çalışma yapılıp yapılmayacağı görüşüldü. 
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MESLEK KOMİTELERİ VE ÜYE İLİŞKİLERİ 

 

Meslek Komite Toplantılarında Görüşülen Konular 

 

27.Meslek Komitesi (Makine Kurulum Hurda Atık Bertarafı ve Enerji Sanayi Grubu) 

 Sektörel konular hakkında fikir alışverişinde bulunuldu, sorunlar istişare edildi. 

 Son kaynak tarifesi ile ilgili olarak ENTEK tarafından piyasadaki gelişmeler hk. bilgi 

verildi. 

 EPDK çalışmalarına göre yıllık 1 milyon kw/h (saatlik) tüketimin altındaki sanayicilerin 

de piyasa fiyatlarından elektrik alması yönünde çalışmalar olduğu belirtildi. 

 Yeni uygulama ile sanayiciler sübvansiyon uygulanan ulusal tarifeler yerine saatlik 

olarak belirlenen TTF+Yekdem (Yıllık 15.000 kw/h üzeri) formülü ile enerji tüketecekler 

ve maliyetleri artacak. Konu ile ilgili istenirse ENTEK  tarafından üyelere bilgi  

verilebilmesi önerildi. (KSO Enerji Komisyonu vasıtasıyla da bilgilendirme yapılabileceği 

önerildi.) 

 Toplantıdan sonraki tarihte yayınlanan resmi gazete kararıyla yıllık 15.000 kw/h 

üzerindeki tüm sanayi ve ticarethane tüketicilerinin ulusal tarifeden enerji alamayacağı 

belirlendi. 

 Toplantının ardından Entek Elektrik Üretimi Anonim Şirketi tesisi gezilerek, süreçler 

hakkında bilgi paylaşımında bulunuldu. 

 Bir sonraki toplantının 3 Aralık Salı günü saat 15.30’da İzaydaş İzmit Atık ve Artıkları 

Arıtma Yakma ve Değerlendirme A.Ş. ev sahipliğinde yapılması kararlaştırıldı.  

 

34.Meslek Komitesi (Plastik Mamül İmalatı Sanayi Grubu) 

 Rohm and Hass firması hakkında bilgi alındı. 

 Savunma sanayi sektöründe tedarikçi olma konusunda bilgi paylaşımı gerçekleştirildi. 

 Saha Expo ve KSO Savunma Sanayi Buluşmaları tarihlerinin yakın olması verimliliği 

azalttığı ve farklı tarihlerde yapılması konusunda görüş bildirildi. 

 Savunma Sanayi’nin sanayici ve ülke ekonomisi açısından gelişim ve büyüme 

olanakları sağladığı hakkında görüşler paylaşıldı. 

 Döviz kurundaki düşüşün yansıttığı olumsuz etkileri paylaşıldı. 

 Maliyetlerin yükselmesinin olumsuz etkileri paylaşıldı. 

 Asgari ücret beklentileri görüşüldü. 

 Personel maliyetlerindeki yükseklikten kaynaklanan sorunlar paylaşıldı. 

 Personel özellikle ara eleman bulma da yaşanan sorunlar paylaşıldı. 
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MESLEK KOMİTELERİ VE ÜYE İLİŞKİLERİ 

 

Kocaeli Kadın Girişimciler Kurulu 

 
LİZBON BÜYÜKELÇİLİĞİ ZİYARETİ                                        BEBA VAKFI İŞBİRLİĞİ PROTOKOLÜ 
 

 
GİRİŞİMCİ KADIN GÜCÜ ÖDÜL TÖRENİ                              KADINA ŞİDDETLE MÜCADELE PANELİ 
 

 
BÖLGE TOPLANTISI YALOVA                                                    SÜRDÜRÜLEBİLİR PERFORMANS ÖDÜL TÖRENİ 
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MESLEK KOMİTELERİ VE ÜYE İLİŞKİLERİ 

 

Kocaeli Genç Girişimciler Kurulu 
 
 

 
TÜRKİYE İSVİÇRE TİCARET ODASI DERNEĞİ ZİYARETİ      LİZBON TAGUSPARK ZİYARETİ 
 

 

G3 İZMİR GİRİŞİMCİLİK ZİRVESİ                                      SÜRDÜREBİLİR PERFORMANS ÖDÜL TÖRENİ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                         İCRA KURULU TOPLANTISI 
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MESLEK KOMİTELERİ VE ÜYE İLİŞKİLERİ 

 
Kayıt İşlemleri 
 
Kasım ayında  yapılan kayıt işlemleri sonucu üye sayımız (askıda olan üyelerimiz dahil) 3806’dır.  
 
Yeni Kayıt  
 

Hukuki Statü Merkez Çayırova Dilovası Gebze Toplam 

 Limited Şirket 4 2 4 1 11 

Anonim Şirket 3 1 2 2 8 

Şahıs Şirket - - - - - 

Kollektif Şirket - - - - - 
TOPLAM 7 3 6 3 19 

 

 
 
 
Kayıt İşlemleri 

 
 
Kayıt Silme  
Kasım ayında 4 Adet Anonim Şirketin, 3 Adet Limited Şirketin, kaydı silinmiştir. 
Üye kayıt, istihbarat ve kayıt silme faaliyetlerinin sayısal genel görünümü aşağıdaki gibidir. 
 

İstihbaratı 
Yapılan Firma 
Sayısı 

Kaydı Yapılan 
Firma Sayısı 

Kaydı Silinen 
Firma Sayısı 

Askıda Olan Firma 
Sayısı 

Toplam Aktif 
Üye Sayısı 

 

- 19 7 491 3315 

 
Kasım ayında 2 adet Odamız üyesi aidatlarının tamamını ödemiş olup, ilgili kanun gereği ilgili 
meslek gruplarına intikali yapılmıştır. 
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Çayırova 35

Dilovası 56

Gebze 47

61

35

56

47

0

10

20

30

40

50

60

70

KASIM AYI İTİBARİYLE 2024'TE KAYDI YAPILAN 
TOPLAM ÜYE SAYISI

TOPLAM 199

2023 Kasım 2024 Ekim 2024 Kasım

Adet 19 23 19

19 23
19

0

5

10

15

20

25

ÜYE KAYITLARININ GEÇMİŞ DÖNEMLE 
KARŞILAŞTIRILMASI
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BELGE HİZMETLERİ VE TEMSİLCİLİK ÇALIŞMALARI 

 
Tanzim Edilen Kapasite Raporları  
 
Kasım ayında Belge Servisi, Merkez tarafından 31 

adet, Çayırova Temsilciliği tarafından 28 adet, 

Dilovası Temsilciliği tarafından 12 adet, Gebze 

Temsilciliği tarafından  12 adet olmak üzere;  

toplam 83 adet Kapasite Raporu tanzim edilmiştir.  

 
 
 
Kapasite Raporları Suret Tasdik İşlemleri  
 
Kasım ayında Belge Servisi, Merkez tarafından 54 

sayfa, Çayırova  temsilciliği tarafından 45 sayfa, 

Dilovası Temsilciliği tarafından 118 sayfa ve Gebze 

Temsilciliği tarafından 60 sayfa olmak üzere;  

toplam 277 sayfa Kapasite Raporu Suret Tasdik 

İşlemleri yapılmıştır. 

 
 
Çeşitli Konularda Tanzim Edilen Ekspertiz  Raporları  
 
Kasım ayında Belge Servisi, Merkez tarafından 66 

adet, Çayırova Temsilciliği tarafından 109 adet, 

Dilovası Temsilciliği tarafından 66 adet ve Gebze 

Temsilciliği tarafından 77 adet olmak üzere;  

firmaların talepleri üzerine çeşitli konularda toplam 

318 adet belge tanzim edilerek ilgililere verilmiştir.  

 
 
Onaylanan Dolaşım Belgeleri  
 
Kasım ayında Belge Servisi tarafından toplam 513 adet ATR, EUR1, Form ABC, Form A onaylanmış 
olup, aylık onay miktarları aşağıda sunulmuştur.  
 

Belge Çeşidi Ülkeler Onay Sayısı 
ATR Dolaşım Belgesi  AB Ülkelerine yapılan Sanayi ve İşlenmiş Tarım Ürünleri ihracatı 148 

Eur1 Dol.  
Sertifikası 

EFTA ülkeleri,  

 Serbest Tic. Anlaşması ülkeleri(STA) 

 AB’ne ihraç edilen işlenmemiş tarım ürünleri 

 AB’ne ihraç edilen AKTC ürünleri 

115 

Form ABC  
(Menşe Şah.) 

GSP(Genelleştirilmiş Tercihler Sistemi) dışında kalan ülkeler  
250 

Form A (Özel Menşe 
Şahadetnamesi) 

GSP(Genelleştirilmiş Tercihler Sistemi) kapsamında Türkiye’ye taviz 
tanıyan ülkelere yapılan ihracat   

- 

 TOPLAM 513 
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İÇ HİZMET ÇALIŞMALARI 

 
Gelen-Giden Evrak Dağılımı  
 
01-30 Kasım 2024 tarihleri arasında Merkez, Çayırova, Dilovası ve Gebze temsilciliklerimizin kayıt 
edilen gelen ve giden evrak dağılımı aşağıda görüldüğü gibidir. 
 

 Merkez Çayırova Dilovası Gebze Toplam 

Gelen Evrak 435 85 55 60 635 

Giden Evrak 394 185 113 124 816 
 

 
 

BİLGİ İŞLEM  ÇALIŞMALARI 
 

 Meclis toplantısına teknik destek verilmiştir. 

 Zoom üzerinden 14 adet toplantıya teknik destek verilmiştir. Toplamda 67 kişinin katıldığı 

toplantıların toplam süresi 16,4 saat olmuştur. 

 Yeni alınan bilgisayar ve çevre birimlerinin kurulumu yapıldı. 

 Gebze temsilciliğinin altyapısı sağlamlaştırıldı. 

 Bilgisayar cihaz ve çevre birimlerinin arıza giderimi ve bakımları yapıldı.  
 
 

ODA GÖRÜNÜRLÜLÜK VE TANITIM FAALİYETLERİ 

 
Basına Gönderilen Bültenler  
 

Odamız aktivite ve faaliyetlerini kamuoyuna duyurmak amacıyla kasım ayında 9 adet basın 
bülteni yerel-ulusal-görsel ve yazılı basına gönderilmiş olup, özetleri aşağıda sunulmuştur. 
 

Konusu Tarihi 

KSO ‘Atatürk’ün Sevdiği Şarkılar Konseri’ düzenliyor 4.11.2024 

Yeşil Satranç Turnuvası’nın 10’uncusu KSO’da gerçekleştirildi 4.11.2024 

KSO Başkanı Zeytinoğlu dış ticaret ve enflasyon verilerini değerlendirdi 4.11.2024 

KSO Oda Orkestrası Atatürk’ün Sevdiği Şarkıları yorumladı 9.11.2024 

KSO Başkanı Zeytinoğlu sanayi üretimi ve işgücü verilerini değerlendirdi 11.11.2024 

Kocaeli Sanayi Odası’ndan, savunma sanayiini buluşturan etkinlik 14.11.2024 

KSO Başkanı Zeytinoğlu kapasite kullanım oranlarını değerlendirdi 25.11.2024 

Kadınlar, ‘Toplumsal Dönüşümde Kadına Şiddetle Mücadele Paneli’nde buluştu 28.11.2024 

‘Kocaeli Sanayi Odası Sürdürülebilir Performans Ödülleri’ sahiplerini buldu 30.11.2024 

2023 Kasım 2024 Ekim 2024 Kasım

Adet 716 570 635
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ODA GÖRÜNÜRLÜLÜK VE TANITIM FAALİYETLERİ 

 
Kasım Ayı Odamız Sosyal Ağlarına Haber Girişleri  
 
Facebook gönderi sayısı → 44, Erişim → 4.319 Etkileşim → 181 

Tweet sayısı →48  yeni takipçi sayısı →3 , Toplam takipçi sayısı → 4.326 

Instagram gönderi sayısı →41 Beğeni sayısı→ 1.415, Erişim→ 22.179, Gösterim → 25.890 

Toplam Takipçi sayısı →4.964 

LinkedIn gönderi sayısı → 18, Beğeni sayısı →458, Sayfa Gösterimleri→12.904 Net takipçi sayısı →5.009 

Youtube video sayısı → 0,  İzlenme →0, Abone sayısı→ 144 

 

Odamız kasım ayında 409 defa internet haberlerinde yer almıştır. 
 
 
Web Sayfası  
  
Kasım ayında web sayfasında 53 adet duyuru, 10 adet haber girişi yapılmış olup, Web sayfamız  
6.965 kez ziyaret edilmiştir. (Toplam Ziyaret sayısı :  1.297.780) 
 
  
Basında KSO  
 
Odamız hakkında yazılı, görsel ve sosyal medyada 
çıkan haberler düzenli olarak takip edilmiştir ve 
Yönetim Kurulu üyelerimiz ile paylaşılmıştır. 
 
Odamız kasım  ayında 6 kez ulusal, 60  kez  yerel  
olmak üzere  toplam 66 kez yazılı basında yer 
almıştır.   
 
 
 
 
 
 
Ulusal Yazılı Basın Görünürlülük Raporu  
 

TARİH 
BASIN 
KURULUŞU 

KONU 

14.11.2024 Analiz  KSO Kasım Ayı Meclis Toplantısı  gerçekleştirildi 

15.11.2024 Akşam Savunma Sanayii Başkanı Haluk Görgün KSO Meclis Toplantısında konuştu 

15.11.2024 
Nasıl Bir 
Ekonomi 

Savunma Sanayii Kocaeli İl Buluşması gerçekleştirildi 

15.11.2024 Yeni Şafak 
Savunma Sanayii Başkanı Görgün, savunmanın hedeflerini KSO meclisinde 
açıkladı 

16.11.2024 Van Bölge KSO Meclis Toplantısına Başkan Görgün katıldı 

18.11.2024 
Bizim 
Çankırı 

Savunma Sanayii Başkanı Görgün, KSO Meclisinde 
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ODA GÖRÜNÜRLÜLÜK VE TANITIM FAALİYETLERİ 

 
Görsel Basın 
Kasım ayında Odamız 15 kez yerel, 5 kez ulusal TV kanallarında yer almıştır. 
 
 
 

 
 
 
KSO Odavizyon Dergisi   
Ekim-Kasım ayları faaliyetlerimizden 69 adet görsel, 34  adet yazılı bilgi yayınlanmıştır. 

 
Sosyal Sorumluluk 
 

KSO Oda Orkestrası Atatürk’ün Sevdiği Şarkılar Konseri… 
 
 

 
 

Kocaeli Sanayi Odası (KSO), Cumhuriyetimizin kurucusu Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün ebediyete 

intikalinin 86. yıl dönümü münasebetiyle anlamlı bir etkinliğe imza attı.  

Geleneksel hale gelen Kocaeli Sanayi Odası Oda Orkestrası ‘Atatürk’ün Sevdiği Şarkılar Konseri’ 

Gölcük Kazıklı Kervansaray Kültür Merkezi’nde geniş bir katılımla gerçekleştirildi.  
 

Kocaeli Sanayi Odası Başkanı Ayhan Zeytinoğlu ve Kocaeli Sanayi Odası Meclis Başkanı Hasan 

Tahsin Tuğrul ev sahipliğinde gerçekleştirilen konsere;  İyi Parti Kocaeli Milletvekili Lütfü Türkkan, 

Donanma Komutanlığı Kurmay Başkanı Tuğamiral Kenan Kaan Türkkan, Gölcük Belediye Başkanı 

Ali Yıldırım Sezer, Gölcük İlçe Emniyet Müdürü Mücahit Kesgin, il ve ilçe müdürleri, yönetim 

kurulu üyeleri, meclis üyeleri, meslek komitesi üyeleri başta olmak üzere çok sayıda katılımcı 

yoğun ilgi gösterdi. İTÜ Türk Müziği Devlet Konservatuvarı Öğretim Üyeleri Tuğçem Kar ve Gülşah 

Sönmez Atatürk’ün sevdiği şarkıları seslendirdi. 
 

HABER KANALI HABER SAYISI 

BloombergHT 2 

A Para TV 1 

CNBCe 1 

Ekol TV 1 

TV 41 14 

Kocaeli TV 1 
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ODA GÖRÜNÜRLÜLÜK VE TANITIM FAALİYETLERİ 

 
Sosyal Sorumluluk 
 

Kadınlar, ‘Toplumsal Dönüşümde Kadına Şiddetle Mücadele Paneli’nde buluştu 
 

Odamız organizasyonunda, TOBB 

Kocaeli Kadın Girişimciler Kurulu ve 

Şiddet Önleme ve İzleme Merkezi 

(ŞÖNİM) iş birliğinde,  Uluslararası 

Kadına Yönelik Şiddetle Mücadele 

Günü kapsamında “Toplumsal 

Dönüşümde Kadına Şiddetle 

Mücadele Paneli” düzenledi.  

KSO ev sahipliğinde gerçekleşen ve 

TOBB Kocaeli Kadın Girişimciler 

Kurulu ve Marmara Bölge Başkanı Nurcan Babalık’ın açılış konuşmasıyla başlayan panelde, KOÜ 

KASAUM Müdürü Prof. Dr. Ayla Ergin; kadına yönelik şiddetin tanımı, türleri, kadına yönelik 

şiddetin yaygnlığı-veriler, kadına yönelik şiddetle mücadele, şiddetle mücadelede kurumsal 

hizmetler, sivil toplum kuruluşlarının kadına yönelik şiddetle mücadelede rolleri konularında 

katılımcıları bilgilendirdi.  

SYSTEMAİR HSK Genel Müdür 

Yardımcısı, KSO Meclis Üyesi Ayşegül 

Eroğlu Eyyüpoğlu sunumunda, 

Systemair Türkiye organizasyonu 

hakkında bilgi aktardı, firma olarak 

BM’nin sürdürülebilir kalkınma 

hedeflerini desteklediklerini ifade etti, 

yeni girişimler ile topluma örnek 

olmanın önemini vurguladı. 
 

KOÜ Toplumsal Katkı Koordinatörü Prof. Dr. Elif Karagün de sunumunda kadına yönelik şiddetin 

tarihi, illere göre kadın cinayetleri sayısı, şiddet görme nedenleri, şiddeti önleme ile ilgili yapılması 

gerekenler konusunda katılımcıları bilgilendirdi. 
 

Kocaeli ŞÖNİM Müdür Vekili Tuğba Turan;  kadına yönelik şiddet nedir, sebebi nedir, türleri nedir 

ve ne kadar yaygındır, kadına yönelik şiddetle mücadele konusunda ulusal mevzuatın durumu 

nedir, kadına yönelik şiddetle ilgili başvurulabilecek kurumlar ve kuruluşlar hangileridir, hangi 

hizmetler sunulmaktadır? konularında katılımcılar ile bilgilerini paylaştı. 
  

Son olarak kürsüye gelen Kocaeli Barosu Kadın Hakları Merkezi Başkanı Av. Gökçen Ürküt 

konuşmasında, Kocaeli Barosu Kadın Hakları Merkezi olarak yaptıkları çalışmaları aktardı. 

 
 

 
 


